
Protokół nr 38/2018 z posiedzenia wspólnego 
Komisji Rady Miejskiej

odbytego w dniu 10 maja 2018 roku

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu oraz 
pozostałych Komisji Rady Miejskiej.

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli:
Burmistrz Borku Wlkp. – Marek Rożek
Zastępca Burmistrza – Jolanta Chudzińska
Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska
Dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka Kultury -Justyna Chojnacka
Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Borku Wlkp.- Marlena Kowalska
- lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie materiałów na XLIV sesję Rady.
3. Wolne głosy i wnioski.
4. Zakończenie.

Ad. 1.Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia dokonała Przewodnicząca Komisji Oświaty, Zdrowia, Kultury, Spraw 
Socjalnych, Przestrzegania  Prawa i Porządku Publicznego  – Magdalena  Przybylak.
Przedstawiła porządek obrad, który przyjęto bez zmian.

Ad.2. Zaopiniowanie materiałów na XLV sesję Rady.
1) zatwierdzenia  rocznego sprawozdania finansowego Biblioteki  Publicznej  Miasta  

i Gminy  Borek Wlkp. za rok 2017.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Zdrowia,  Kultury,  Spraw  Socjalnych,  Przestrzegania

Prawa i Porządku Publicznego udzieliła głosu Dyrektorowi Biblioteki Publicznej Miasta  

i Gminy w Borku Wlkp. Marlenie Kowalskiej, która przedstawiła sprawozdanie. 

Magdalena  Przybylak  zadała  pytanie  o  dotację,  czy  została  w  100%  wykorzystana.

Otrzymała odpowiedź, że nie została, gdyż sprzątaczka rozchorowała się. Po czym zapytała

czy radni zgłaszają uwagi do tego sprawozdania.

Nikt uwag nie zgłosił.

Po czym odbyło się głosowanie, za pozytywną opinią głosowało:

Komisja Rewizyjna- 4 głosy radnych

Komisja Oświaty,  Zdrowia, Kultury,  Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku

Publicznego- 5 głosów radnych

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – 5 głosów radnych 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu- 9 głosów radnych
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2) zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejsko – Gminnego Ośrodka
Kultury w Borku Wlkp. za rok 2017

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Zdrowia,  Kultury,  Spraw  Socjalnych,  Przestrzegania
Prawa  i  Porządku Publicznego  udzieliła  głosu  Dyrektorowi  Miejsko-Gminnego  Ośrodka
Kultury w Borku Wlkp. Justynie Chojnackiej, która przedstawiła sprawozdanie.

 Następnie zapytała radnych czy mają uwagi do projektu uchwały.

Nikt uwag nie zgłosił.

Po czym odbyło się głosowanie, za pozytywną opinią głosowało:

Komisja Rewizyjna- 4 głosy radnych

Komisja Oświaty,  Zdrowia, Kultury,  Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku

Publicznego- 5 głosów radnych

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – 5 głosów radnych 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu- 9 głosów radnych

Obecna radna Róża Jędrosz.

3) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Gostyńskiego w 2018r.

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Zdrowia,  Kultury,  Spraw  Socjalnych,  Przestrzegania
Prawa  i  Porządku Publicznego  poprosiła  o  uzasadnienie  do  projektu  uchwały.  Skarbnik
Gminy  poinformowała,  że  projekt  uchwały  dot.  dotacji  w  kwocie  2000,00  na
dofinansowanie działalności bieżącej Warsztatów Terapii Zajęciowej w Piaskach. 

Następnie zapytała radnych czy mają uwagi do projektu uchwały.

Nikt uwag nie zgłosił.

Po czym odbyło się głosowanie, za pozytywną opinią głosowało:

Komisja Rewizyjna- 4 głosy radnych

Komisja Oświaty,  Zdrowia, Kultury,  Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku

Publicznego- 6 głosów radnych

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – 5 głosów radnych 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu-10 głosów radnych

4) sprzedaży  nieruchomości  gruntowych  położonych  w Zalesiu  i Koszkowie 

Przewodnicząca  Komisji  Oświaty,  Zdrowia,  Kultury,  Spraw  Socjalnych,  Przestrzegania
Prawa i Porządku Publicznego poprosiła o omówienie projektu uchwały Burmistrza. 
Burmistrz poinformował, że została zrobiona wycena w celu sprzedaży gruntów rolnych.
Radny  Michał  Dopierała  zapytał  na  ile  wycenione  są  pojedyncze  działki.  Burmistrz
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odpowiedział,  że  nie  posiada  na  ten  moment  materiałów,  aby  przedstawić  wycenę
pojedynczych działek, ale wszystkie zostały wycenione  na kwotę 120 000 zł. 
Następnie zapytała radnych czy mają uwagi do projektu uchwały.
Nikt uwag nie zgłosił.

Po czym odbyło się głosowanie, za pozytywną opinią głosowało:

Komisja Rewizyjna- 4 głosy radnych

Komisja Oświaty,  Zdrowia, Kultury,  Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku

Publicznego- 6 głosów radnych

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – 5 głosów radnych 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu-10 głosów radnych

5) zmian budżetu i w budżecie na rok 2018
Skarbnik  Gminy  –  Mirosława  Kozłowska  przedstawiła  uzasadnienie  do  proponowanych
zmian.
Radny Romuald Gawroński zapytał czy istnieją jakieś możliwości dofinansowania na drogi
lokalne.
Burmistrz  poinformował,  że  program  jest  krótki  i  gminy,  które  miały  przygotowaną
dokumentację, mogły złożyć wniosek. Został złożony wniosek  na ul. Jęczkowskiego. 

Innych uwag nie zgłoszono.
Po czym odbyło się głosowanie, za pozytywną opinią głosowało:

Komisja Rewizyjna- 4 głosy radnych

Komisja Oświaty,  Zdrowia, Kultury,  Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku

Publicznego- 6 głosów radnych

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – 5 głosów radnych 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu-10 głosów radnych

6) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Borek Wlkp. na lata 2018 – 2024
Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska przedstawiła uzasadnienie do proponowanych 

zmian.

Uwag nie zgłoszono.

Po czym odbyło się głosowanie, za pozytywną opinią głosowało:

Komisja Rewizyjna- 4 głosy radnych

Komisja Oświaty,  Zdrowia, Kultury,  Spraw Socjalnych, Przestrzegania Prawa i Porządku

Publicznego- 6 głosów radnych

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – 5 głosów radnych 
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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu-10 głosów radnych

Ad.3. Wolne głosy i wnioski.

Radny  Marian  Jańczak  poinformował,  że  zniknął  kamień  milowy  z  ul.  Powst.  Wlkp.,
którego, jak twierdzi nie można było przenieść, gdyż jest wpisany w rejestr zabytków. 

Burmistrz  odpowiedział,  że  sprawdzi  czy  kamień  był  w  strefie  konserwatorskiej  i  jeśli
będzie musiał wrócić to wróci. Poinformował, iż chciał ustawić ten kamień na wejściu do
parku im. A. Mickiewicza i wykonać tabliczkę informacyjną dot. tego kamienia. 

Radny Marian Jańczak poinformował, że jest to zabytek, który określa ile mil rzymskich
jest od kamienia do Berlina. 

Radny Romuald Gawroński zasygnalizował, że w parku w Karolewie potrzebne są kosze na
śmieci. 

Burmistrz poinformował, że 15 czerwca br. ruszą prace w parku w Karolewie, wymiar prac
uzależniony   jest   od  tego  na  ile  pozwoli  nam  konserwator  zabytków.  Planowana  jest
naprawa ławek betonowych, nasadzenia, uzupełnienie krawężników. Kilka koszy już jest  
w parku i trafią tam kolejne.

Radny Michał Dopierała podjął temat wejścia do parku im. A.Mickiewicza. Zaproponował,
aby  było  oryginalne  czyli  tak  jak  dawniej-  było  wykonane  z  drewna,  postawione  na
cokołach.  Burmistrz  zaproponował,  że można wykonać projekt wejścia  do parku im.  A.
Mickiewicza  
i skonsultować. 

Ad.4. Zakończenie.

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów Przewodnicząca Komisji – 
Magdalena Przybylak zakończyła posiedzenie.

Protokołowała Przewodnicząca Komisji 

Marzena Maćkowiak Magdalena Przybylak
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